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 Verslag ouderraad 
Basisschool Scheppers 
12/01/2021 

 

 

Aanwezigen 

Aanwezig: Inge Vekemans, Dieter Vanleeuw, Eveline Vanaelst, Dirk Verheyden, Daan Vanhooreweghe, 

Maarten De Strycker, Noura Bouzid, Mieke Segers, Kristel Van Pachterbeke 

Verontschuldigd: Mieke Segers, Annemarie Moerman, Cindy De Coninck  

 

0 Agenda 

1. Verslag vorige vergadering 

2. Corona 

3. WG ouderbetrokkenheid 

4. Kerstcadeautjes ouderraad 

5. Schoolraad 2/2 

6. School in zicht 

7. Schoolfeest 

8. Paaseitjes 

9. Nieuw projectje 

10. Het Schepperke 

11. Varia punten 

1 Verslag vorige vergadering 

- Geen opmerkingen op het vorige verslag 

- meester Bart is ook uitgenodigd. 

2 Corona 

- Kinderen die regelmatig de grens moeten oversteken (omwille van co-ouderschap) moeten 

niet telkens in quarantaine. 

- ‘school in zich’t wordt ook verstoord door Corona, zie verderop. 
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- Week extra afstandsonderwijs voor basisonderwijs voor/na de krokusvakantie is nog niet 

beslist. 

- meer nieuws op 22/1/21. 

- inschrijvingen van broers en zussen gebeurt grotendeels via telefoon zodat contacten 

beperkt worden. 

3 WG ouderbetrokkenheid 

- Kristel en Mieke hebben een kerstkaart gemaakt en deze werd door mevr. Vekemans op 

smartschool geplaatst. 

- Leekrachtendeel van de werkgroep komt wel nog samen. 

- Nieuw initiatief in de instapklas om contact tussen ouders te bevorderen: 

vriendenboekje. Ouders geven gegevens die ze willen delen door aan andere ouders van 

de instapklas. 

- Zoveel mogelijk ouders op smartschool krijgen. Kunnen we als ouderraad hier helpen? Bij 

de huidige problemen (verloren paswoord of login) kunnen de ouders niet helpen.  

- Er is op dit moment niet duidelijk welke ouders effectief toegang hebben tot 

smartschool. Via leerkrachten die merken dat er niet gereageerd wordt op 

berichten/vragen op smartschool. 

4 Kerstcadeautje ouderraad 

- Volgend jaar aan denken dat we dat als ouderraad doen. Nu hebben de leerkrachten zelf 

voor een geschenk gezorgd. 

- +/- 25EUR 

- Alle kosten werden gedragen door de ouderraad 

- Smartgames, gezelschapsspel, boeken, … 

5 Schoolraad 2/2 

- Maarten zal deelnemen. Nog niet zeker of deze plaatsvindt. 

6 School in zicht 

- Is dit jaar volledig digitaal of toch niet, het is nog niet duidelijk omdat de inschrijvende 

ouders de digitale weg ook niet altijd zien zitten. School in zicht heeft zelf nog geen beslissing 

genomen. 

a. 19/1: scholenmarkt, digital, enkel informatief, niet voor scholen of ouders. Enkel 

over aanmelden. Geen hulp van de ouderraad nodig deze dag. 

 

b. 8/2: bezoekdag. Nog niet zeker digitaal of fysiek. 

17:30-18:30 Dirk 

18:45-19:45 Dirk, Annemarie 

20:00-21:00 Dirk, Annemarie 

 

c. 11/2: bezoekdag Nog niet zeker digitaal of fysiek. 
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17:30-18:30 Dirk, Eveline, Mieke 

18:45-19:45 Dirk, Eveline, Mieke 

20:00-21:00 Dirk, Eveline, Mieke 

 

d. 22/2? 

e. 25/2 

Maarten, Eveline 

 

Aanmelden begint op 1 maart 

7 Schoolfeest 22/5/21 

- Het blijft moeilijk om veel mensen samen te laten komen. Dus dit jaar zit er een normaal 

schoolfeest niet in.  

- WG komt volgende week samen voor een brainstorm. 

- Maarten wordt ingelicht en stuurt door naar andere leden ouderraad. 

8 Paaseitjes 

- Alternatieve inkomsten voor het herfstfestijn. 

- Verschillende leveranciers worden aangeschreven. 

- Zelf zakjes vullen lijkt het meest winst te geven. 

- Samen met middelbaar. 

- Ouders die willen helpen zakjes vullen. Inge stuurt datum door naar Maarten en Maarten 

geeft door aan andere leden ouderraad. Kristel en Mieke willen alvast komen helpen. 

9 Nieuw projectje: herinrichting van de speelplaats van de kleuterschool 

- Verbouwing naast school loopt op zijn einde, dus speelplaats kan opnieuw ingericht worden. 

- Waar nu amfitheater is, komt een nieuwe speelhoek. Amfitheater verhuist naar dak. Dat stuk 

van de speelplaats wordt volledig heringericht (ook afwatering). 

- Ondergrond: nu al rubber en steen, een ondergrond van houtkrullen geeft wat meer variatie. 

- Andere elementen: buitenkeuken, boomschijvenparcours, wilgenhut, natuurlijke dingen. 

- Ouders kunnen helpen bij ontwikkeling, uitvoering 

- Wanneer is de vraag. Waarschijnlijk in de zomer: dan wellicht terug mogelijk om samen te 

werken. 

- Sponsoring door Brico? Sponsoring met ecocheques? 

- 3de kleuterklas denkt na over tuintje en compostvat. 

- Boomschijven zijn nu ook al welkom. 
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10 Het Schepperke 

- Goed initiatief, ook om de ouderraad in de aandacht te brengen. 

- Goede manier om informatie mee te delen. 

- Artikels vanuit de ouderraad zijn welkom. 

11 Varia 

- Waarom wordt het wit hek van de kleuters (waar fietsen staan) gesloten, nadat de kleuters 

vertrokken zijn naar studie om 16u?  

Mevr. Vekemans heeft dat ook vastgesteld, dat is niet de bedoeling. Dit wordt gedaan door 

en onbekende dader die ook de deur aan de Taborstraat sluit.  

- Ongebruikte mechelbons konden teruggegeven aan de stad. De stad heeft nu een deel van 

deze bons geschonken aan Scheppers. In de Banier zullen speciale soorten verf gekocht 

worden om mee te werken aan het project van Sjarabang: beschilderen van beeldjes. Deze 

worden midden februari afgewerkt en zullen dan tentoongesteld worden in etalages in de 

Mechelse binnenstad. 

- Mieke en juf Hilde hebben samengezeten om een concertje met de kinderen te geven. Staat 

door Corona on hold. Mogelijk kan de ouderraad hier ook aan helpen. 

- Project meester Bart project Scheppers is een VRAC-school. It takes a village to raise a child. 

Project om buurt en ouders meer te betrekken bij de school. Project krijgt nu vorm.  

werkt rond overgangsmomenten: van 6de leerjaar naar 1ste middelbaar. Via scholen een 

bevraging doen bij ouders 5de leerjaar en bij ouders 1ste middelbaar. Ouders 6de leerjaar 

worden bewust niet bevraagd. Project gaat ook over overgang van 6de middelbaar naar 1ste 

hoger en 3de kleuterklas naar 1ste leerjaar. Projectmedewerkers zijn al in gesprek met de 

buurt, gezinsbond, bedrijven in de buurt, … 

- Werken in de schoolstraat (Het Veer) verstoren het verkeer. Scheppers was ook niet 

ingelicht. Paaltjes in de Plankstraat zijn weggenomen, waardoor auto’s daar nu door kunnen. 

Daar staat ook geen bord dat er geen auto’s door mogen. Inge vraagt 13/1 de wijkagent. 

12 Volgende vergadering 

16 maart 2021, 19:30 wellicht via Teams. 


